

## Hong Yip excels at HKIH Elite Awards 2024 康业荣获香港房屋经理学会精英大奖 2024

Hong Yip has consistently prioritized quality service, innovative technology and environmental management. The company won several awards at the HKIH Elite Awards 2024 organized by the Hong Kong Institute of Housing.

Wonderland Villas received the Best ESG Team Grand Award. It was the first housing estate in Hong Kong to recycle glass bottles into glass-sand for anti-slip coating on pedestrian paths, demonstrating Hong Yip's Sustainable Green City Concept. Wetland Seasons Park received the Best Crisis Management Team Grand Award. Harbour North and Mikiki received the Best Innovative Idea Excellence and Merit Awards respectively. And the property management team earned several individual honours.

康业一直重视优质服务、创新科技及环保管理三大范畴, 于香港房屋经理学会举行的「香港房屋经理学会精英大奖 2024 | 中获得多个奖项, 成绩卓越。

当中获颁「最佳环境、社会和企业管治团队」大奖的华景山庄,是香港首个屋苑将回收玻璃樽制成玻璃砂防滑涂层用作铺设行人路的项目,展现康业「可持续绿色都市概念」。同时,Wetland Seasons Park亦获得「最佳危机管理团队」大奖,而北角汇及Mikiki分别获颁「最佳创新概念」卓越奖及优异奖。此外,旗下物管团队亦获得多项个人奖项。

## Kai Shing garners six awards at CTgoodjobs Best HR Awards 2024 启胜在CTgoodjobs Best HR Awards 2024 荣获六项殊荣

Kai Shing garnered six awards at the CTgoodjobs Best HR Awards 2024, underscoring the company's commitment to being a reputable employer. The accolades highlight the company's dedication to fostering a quality work environment that enables employees to thrive and reach their full potential.

The six awards include four Grand Awards of Employer of the Year, Best Gen Z Attraction Award, Best ESG Award and Best Innovative HR Initiative Award; as well as Learning & Development Team of the Year, and Recruitment Team of The Year.

To cater for the evolving needs of today's job seekers, Kai Shing earlier launched the KS100 Summer Internship Program and the Property Officer Trainee Program. In addition, the company is expanding its learning offerings through the KS-CONNECT mobile application, enabling employees to engage in continuous learning anytime, anywhere.

启胜在 CTgoodjobs Best HR Awards 2024 中荣获六个奖项,充分印证启胜作为良好雇主的努力,为员工创造优质工作环境,助他们发挥所长。

六个奖项包括「年度雇主」、「最佳Z世代人才吸引力大奖」、「最佳环境、社会及管治大奖」和「最佳人力资源创新倡议大奖」四项杰出大奖,以及「年度培训及发展团队」和「年度招聘团队」。

为更符合新一代求职者的需求,启胜早前推出「KS100暑期实习计划」及「见习物业主任计划」,并透过「KS-CONNECT」手机应用程序为员工提供各类网上学习课程,让员工随时随地学习。